
SEMINARJA OK ZSMS LJUBLJANA CENTER

Ob napakah ne križem rok
Občfnska konferenca ZSMS LJubljana Center je

imela med 8. in 10. aprilom v Portorožu semlnar za
mladlnske aktiviste iz združenega dela. Na semi-
narju, katerega se je udeležilo skoraj 130 mladlh, so
na plenarnih zasedanjlh razpravljall o gospodarskem
položaju SFRJ ter o gospodarjenju v OZD (uvodnfčar
je bil Rado Bohlnc Iz Gospodarske zbornlce Slove-
nije) ter o aktualnih nalogah slndlkatov In povezova-
nju sindikatov in mladine (uvodničar Je bil Zdravko
Krvina, sekretar republlškega sveta Zveze sindlkatov
Slovenije).

Največ so mladi pridobili v
razpravah po skupinah, saj so
spoznali načine razreševanja
vrste vprašanj - tako glede
uporabljanja različnih metod
političnega dela kot tudi utr-
jevanja mladinske organiza-
cije.

Osrednja pozornost je bila
namenjena vprašanju: Kako
preprečiti neaktivnost velike-
ga števila mladih v osnovnih
organizacijah ZSM? Enotna
ugotovitev je bila, da mora
imeti mladinska organizacija
realne in življenjske progra-
me, da mora biti delo mladin-
ske organizacije vsebinsko
obsežnejše, torej ne le delo na
področju rekreacije in kulture
ter da mora biti mladina bolj
vztrajna pri kritiki napak, ki
jih vidi in občuti in zaradi ka-
terih ne sme stati nikdar kri-
žem rok, češ, jih bodo že drugi
razreševali.

Veliko spodbudnih besed
so si povedali mladi. Bolj mo-
rajo biti revolucionarni v
spreminjanju razmer, ki ovi-
rajo družbeno dogovorjene
akcije. V tej revolucionarnosti
morajo biti aktivni predvsem
znotraj delegatskega sistema,
zgledni ter enotni, pa tudi bolj
idejnopolitično razgledani.

Sklepe, ki so jih sprejeli v
Portorožu, bodo predlagali
predsedstvu OK ZSMS Ljub-
ljana Center; zadevajo skoraj
vsa področja delovanja, pred-
vsem pa zaposlovanje, štipen-
diranje, stanovanjsko gospo-
darstvo, izobraževanje, delov-
ni čas, organiziranost ter me-

tode dela mladinske organiza-
cije.

Seminar je bil sicer organi-
zacijsko dobro pripravljen,
vendar pa je bilo na njem tudi
nekaj napak. Predvsem bi
morali dati več poudarka delu
po skupinah, pripraviti bolj
določene in usmerjene
uvodne referate (usmeritev za
razpravo) pa tudi konkretneje
bi morali sklepati. Zdi se, da
so prenekateri sklepi prav za-
radi »pripravljenosti v na-
prej« obšli konstruktivne
predloge iz razprav in takšni
sklepi prav zato radi ostanejo
le papirnati. Na predsedstvu
OK ZSMS je zdaj, da zaviha
rokave in skupaj z udeleženci
seminarja obere njegove sa-
dove. . . Č. G.


